
 

 
 

 

Announcement: Beware of Scam Involving the Impersonation of True Light 

18 November 2025 – We have been alerted to a scam in China that misuses the names 

of Temasek and its indirectly wholly owned subsidiary, True Light (Suzhou) Company 

Management Pte. Ltd. (“True Light”). 

Please also refer to Temasek’s relevant scam alert on WeChat: 

https://mp.weixin.qq.com/s/AwabAfPXyp6n1cpy4G6DjQ  

The scammers produced documents claiming an individual named Liu Yang has been 

appointed as Manager of Temasek Group’s Western China Investment Department. Liu 

Yang purports to be leading a team to organise an evaluation of general contractors for 

projects, including the construction of a biotechnology industrial park project involving 

True Light.  

FAKE FAKE 

https://mp.weixin.qq.com/s/AwabAfPXyp6n1cpy4G6DjQ


 

 
 

 

This is a scam and is not associated with Temasek or True Light in any way.  

In its scam alert, Temasek clearly states it does not have (i) an office in Chengdu; (ii) an 

employee named “Liu Yang”; nor (iii) a team conducting evaluations of general 

contractors in China.   

True Light is not involved in the construction of any biotechnology industrial park projects 

in West China.  

We recommend exercising care and diligence when dealing with parties purporting to 

represent or be associated with True Light. 

If you have relied on this false information to make investments, please report this to 

your local police authorities.  

True Light does not assume or accept responsibility for any transactions conducted with 

the scammers. 

  



 

 
 

 

公告：关于淡明资本被冒用的澄清公告 

2025 年 11 月 18 日：我们得知有人冒用淡马锡及淡明(苏州)企业管理有限公司(“淡

明”)的名义进行诈骗的不法行为。 

另请参阅淡马锡在微信上发布的有关澄清公告：

https://mp.weixin.qq.com/s/AwabAfPXyp6n1cpy4G6DjQ 

 进行诈骗的不法分子利用假冒文件，声称名为刘杨的人被任命为淡马锡集团中国西部

投资部经理，称其正在领导团队组织开展总承包单位专项考察工作，包括淡明建设生

物科技产业园的项目。他们还称淡马锡在成都设有办事处。 

 

假 假 

https://mp.weixin.qq.com/s/AwabAfPXyp6n1cpy4G6DjQ


 

 
 

 

这一欺诈行为与淡马锡和淡明没有任何关联。 

 

淡马锡在其公告中指出，淡马锡在成都没有办事处，也没有名为“刘杨”的员工。淡

马锡目前没有团队在中国开展总承包单位的考察工作。 

淡明目前没有参与在中国西部建设生物科技产业园的项目。 

 

特此提示在与声称代表淡明或与淡明有关联的人进行交易时，请谨慎行事。请采取必

要步骤核对对方的真实身份及授权的权限。 

 

如果您已根据这些虚假信息进行投资，建议您向当地公安报案。 

 

淡明不会对与冒充者进行的交易承担任何责任。 

 

 


